
OR. 0012.2.14.2024 

 

PROTOKÓŁ nr 6/24 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

odbytego w dniu 26 listopada 2024 r. w godz. 08:00 – 10:00 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący 

2. Kulicki Tomasz 

3. Stępień Jarosław – z-ca przewodniczącego 

4. Wojtuniak Radosław 

5. Żabicki Grzegorz 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Joanna Skotnicka – Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 

3. Anna Podgórniak – Skarbnik Miasta 

4. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

5. Michał Janik – Naczelnik Wydziału NPP 

6. Jarosław Kuźnik – Naczelnik Wydziału MGO 

7. Romuald Zalwert - Pracownik Urzędu Miejskiego 

8. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału IR 

9. Ryszard Menc – Naczelnik Wydziału WP 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 . 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 

października 2024 roku. 

3. Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XCVIII/1191/23 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2024-2036. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 

2024 rok. 

5.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2025 rok.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia współwłasności części 

nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości udziałów w nieruchomości 

wspólnej. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 8 na os. Wojska Polskiego 4 w Wieluniu. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 43 na os. Wojska Polskiego 4 w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wieluń. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wieluń na lata 2024-2028. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/67/24 Rady Miejskiej 

w Wieluniu z dnia 8 sierpnia 2024r. w sprawie wyznaczenia inkasentów i ustalenia 

wysokości wynagrodzenia inkasenta za pobór opłaty targowej. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości.  

15. Omówienie realizacji planu budowy i remontu dróg. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieluń na lata 2025-2037. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na 

rok 2025. 

18. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2025 rok.  

19. Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2025 rok 

(proszę o przygotowanie ewentualnych propozycji). 

20. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

21. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych i stwierdził prawomocność obrad. Przeszedł do realizacji porządku obrad. (zał. nr 2). 

 

Punkt 2 

Informacja o stanie zadłużenia Gminy Wieluń według stanu na dzień 31 października 2024 roku 

(zał. nr 3).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy były uruchamiane jakieś dodatkowe 

środki?  



 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że nie było uruchamianych żadnych 

dodatkowych środków.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

Informacja została przyjęta. Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 

Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XCVIII/1191/23 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2024-2036 (zał. nr 4).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji?  

Radny Radosław Wojtuniak zapytał, ponieważ jest informacja zmniejszenie dochodów  

pkt. 3 z tytułu sprzedaży nieruchomości o 6.000.000,00 zł jest to Sieniec – Jodłowiec, przetarg 

zostanie ponownie ogłoszony w 2025 roku, z jakich przyczyn miało być to planowane tak jak 

Pan Burmistrz deklarował w grudniu, dlaczego ten przetarg zostanie przeniesiony na 2025 rok? 

Mamy również zwiększenie planowanej do otrzymania dotacji z programu Olimpia 

1.580.000,00 zł jakbym mógł prosić o wyjaśnienie. Podpunkt 10 zwiększenie dochodów  

z tytułu dzierżawy infrastruktury PSZOK o kwotę 92.000,00 zł. Jeśli chodzi o wydatki, 

zwiększenie wydatków na Strefę Płatnego Parkowania, z czym jest związana ta kwota  

w wysokości 95.000,00 zł oraz pkt. 8 zwiększenie wydatków na gospodarkę odpadami 

komunalnymi o 1.000.000,00 zł i to są te punkty o które bym prosił i chciał uzyskać odpowiedź.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w kwestii Sieniec – Jodłowiec to te działki 

tak naprawdę są dedykowane pod firmę Dino celem wybudowania przez tą firmę centrum 

dystrybucyjnego i te 15 ha, które gmina ma w swoich zasobach nie wystarczy z sieci, aby to 

centrum posadowić, firma potrzebuje jeszcze około 5 ha obszaru dokupić i po rozmowach  

z przedstawicielami firmy Dino i też przez kontakt telefoniczny z członkiem zarządu, firma 

zaproponowała, abyśmy ogłosili przetarg w momencie, kiedy oni wszystkie te grunty będą 

mieć zabezpieczone, czyli będą mieć zawarte umowy przedwstępne, notarialne  

z właścicielami. Wiemy, że ten obiekt jest projektowany, z Panem Naczelnikiem są 

prowadzone już szczegółowe uzgodnienia, gdzie ten budynek będzie posadowiony i jak on 

będzie wyglądał. Firma Dino z tego biznesu się nie wycofa, natomiast na ten moment 

przesuwamy tą inwestycję na I kwartał 2025 roku. Gmina finansowo na tym nie straci, 

ponieważ w przyszłym roku ta cena gruntów będzie wyższa o wskaźnik inflacji.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że odnośnie pozostałych pytań Pana 

Radnego Radosława Wojtuniaka to zwiększamy planowane wpływy z tytułu dotacji z programu 

Olimpia, w tym roku realizujemy dwie te inwestycje, czyli budowa boiska przy Szkole 

Podstawowej nr 2 w Wieluniu oraz przy Szkole Podstawowej w Kurowie. Otwarto możliwość 



o aplikowanie o dodatkowe środki w związku ze zmianą ustawy, możliwe jest dofinansowanie 

do 70% wartości inwestycji, na obie te inwestycje wnioskowaliśmy o te pieniądze i to jest 

kwota na te dwa obiekty ponad 1.500.000,00 zł. Jeżeli chodzi o dzierżawę infrastruktury PSZOK 

była planowana kwota ujęta w poprzednich uchwałach, natomiast w grudniu 2023 roku była 

wystawiona faktura za dzierżawę za 2023 rok, termin płatności był w tym roku w związku  

z tym ta dodatkowa kwota w planie pierwotnie nie była ujęta, natomiast teraz mniej więcej 

wiemy jak to będzie wyglądało, stąd zwiększenie. Jeżeli chodzi o wydatki na Strefę Płatnego 

Parkowania, one są powiązane z dochodami, mamy też zwiększenie dochodów, a wydatki są 

procentem dochodów. Jeśli chodzi o zwiększenie wydatków na gospodarkę odpadami 

komunalnymi to są dwa czynniki: jedne czynniki są takie, że podczas roku nie wiemy jak będzie 

się kształtowała ilość odpadów, a ona w tym roku wzrosła niż to było w latach ubiegłych, drugi 

czynnik jest taki, że rusza PSZOK i tak naprawdę za pół roku funkcjonowania będziemy 

wiedzieli jak te koszty będą się kształtować, dlatego to na razie jest prognoza jak ten ostatni 

kwartał będzie nas kosztował, jeżeli chodzi o PSZOK. Są to dość skomplikowane sprawy, 

ponieważ musimy uwzględnić przychody, koszty, rozsądny zysk, na razie jest taki plan, 

żebyśmy byli zabezpieczeni w ramach tych wszelkich rozliczeń.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że jeżeli chodzi o PSZOK to z racji tego, że można 

tam przywozić odpady, których wcześniej nie można było przywozić to aktualnie widzimy, że 

tych odpadów będzie zdecydowanie więcej bo zainteresowanie mieszkańców jest dużo 

większe niż to było wcześniej. W chwili obecnej na PSZOKU jest ustalony system weryfikacji, 

każdy kto przywiezie odpady będzie musiał się okazać dokumentem, że jest mieszkańcem 

naszej gminy i płaci za odpady na terenie naszej gminy.  

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że już widać dużą różnicę bo 

jeżeli poprosiliśmy o oświadczenia ze Spółdzielni Mieszkaniowej i te osoby wracają do siebie 

do domu, aby załatwić takie oświadczenia to tak naprawdę połowa z nich już nie wraca  

z powrotem na PSZOK. Te osoby mówiły nam, że są z osiedla, a tak naprawdę nie byli z naszej 

gminy.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że Pani prokurator nie każe nam sprawdzać 

dowodów osobistych i to jest według mnie absurd, bo wówczas nie będziemy mieć żadnych 

narzędzi, aby dokonywać weryfikacji osób, które przywożą odpady na składowisko.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał o kwotę 312.000,00 zł na rewitalizację 

obszaru miejskiego, jaka wcześniej była kwota brana pod uwagę?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że musi być dokument na budynek Kolegium 

Popijarskiego, na sam basen jest kwota ponad 100.000,00 zł netto, do 28 stycznia jest nabór 

w Urzędzie Marszałkowskim. Do programu szwajcarskiego aplikujemy o środki tylko na część 

zamkniętą ,,Kryte centrum aktywności Wielunian” i na część otwartą będziemy składać 

wnioski. Kwota 312.000,00 zł nie ma nic wspólnego z wydatkowaniem środków pod kątem 

szwajcarskim to jest odrębny program i chcemy dać sobie szansę, ponieważ na ten program 



na całe województwo jest przeznaczona kwota około 240.000.000,00 zł. Zobaczymy, czy któryś 

z tych wniosków uzyska pozytywną rekomendację.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie.  

Komisja przy (2 głosach ,,za”, 2 głosach ,,przeciw”, 1 głosie ,,wstrzymującym się”) nie wydała 

opinii w ww. sprawie, załącznik nr 5 do protokołu.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak poinformowała, że od ZOPOW-u wpłynęła zmiana do 

załącznika o wydzielonym rachunku dochodów oświatowych i z tego tytułu w dniu dzisiejszym 

będzie złożona autopoprawka do budżetu. Mamy jeszcze remont stadionu i tam są środki  

z Polskiego Ładu, one mogą być wypłacone w dwóch transzach, w związku z tym minimalny 

przerób jest 900.000,00 zł, mowa tutaj o boisku w Rudzie, resztę kwoty planujemy przenieś na 

rok 2025. Planujemy to jeszcze wprowadzić autopoprawką.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2024 rok (zał. 

nr 6).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie.  

Komisja (przy 2 głosach ,,za”, 2 głosach ,,przeciw”, 1 głosie ,,wstrzymującym się”) nie wydała 

opinii w ww. sprawie, załącznik nr 7 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości (zał. nr 8).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

Komisja przy (5 głosach ,,za”) wydała opinię pozytywną. Opinia nr 36/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych (zał. nr 10).  



Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji?  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej, Rada pochyli się nad 

uchwałą dotyczącą podwyższenia stawek podatku od nieruchomości dla mieszkańców, 

uważam, że stawki podatku od środków transportowych powinniśmy zostawić na takim 

poziomie jakie są obecnie, nie obniżać.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w roku 2015 zastosowaliśmy obniżkę 

stawek podatku od środków transportowych, tych głównych pojazdów, czyli ciągników  

i naczep po to, aby do Wielunia sprowadzić firmy leasingowe, które są największym płatnikiem 

takich podatków od środku transportu  i tym samym zwiększyć te dochody, było to oparte 

właśnie na tych najniższych stawkach. W tym roku udało nam się pozyskać jeszcze jedną firmę 

leasingową, która u nas nie płaciła podatku, jesteśmy na finiszu rozmów jeżeli chodzi o jeszcze 

jedną firmę i rejestrację transportu ciężkiego. Jest to dla nas opłacalne, gmina na tym nie 

straci, może tylko zyskać.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy do tej pory, któraś z gmin w Polsce miała 

niższe stawki od nas, jeżeli chodzi o środki transportu?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma takiej wiedzy.  

Naczelnik Wydziału WP Ryszard Menc powiedział, że specyfika podatnika od środków 

transportu jest szczególna, bo on może się przemieszczać, od nieruchomości jest związany  

z nieruchomością, miejscem położenia. Firmy leasingowe są bardzo wrażliwe na ceny i istnieje 

duże ryzyko, że jak nie zejdziemy do minimum to część podatników nam odejdzie.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, jak kształtuje się kwestia przychodów ilości 

rejestracji nowych samochodów/ pojazdów tych ciężarowych?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w III i IV kwartale jest tych pojazdów 

troszeczkę więcej.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że z punktu widzenia opinii publicznej jest to 

niesprawiedliwe, że mieszkańcom podnosimy podatek od nieruchomości, a przedsiębiorcom 

obniżamy podatek od środków transportowych, wobec powyższego ja negatywnie zaopiniuje 

projekt tej uchwały.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że przedsiębiorcy zapłacą więcej podatku niż 

mieszkaniec naszej gminy. Jak będziemy mieć więcej środków w budżecie to jesteśmy w stanie 

zapewnić naszym mieszkańcom więcej inwestycji.  

Radny Tomasz Kulicki zapytał, jak wyglądały wpływy z podatku od środku transportu za 

ostatnie 5 lat?  



Naczelnik Wydziału WP Ryszard Menc odpowiedział, że w tym momencie nie jest w stanie 

odpowiedzieć, ale przygotuje takie zestawienie i zostanie to przesłane na skrzynki mailowe do 

Państwa radnych.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że chcemy przeprowadzić kampanie reklamową 

ze znanym youtuberem, ona dużo nas nie będzie kosztować, po to aby firmy, które u nas miały 

leasingi, żeby u nas zostały. Aby móc tą ofertę pokazać to musimy mieć stawkę najniższą, jeżeli 

chodzi o podatek od środków transportu.  

Radny Tomasz Kulicki zapytał, czy w budżecie na 2025 rok przewidziano już te nowe stawki 

obniżone?  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że nowe stawki zostały już ujęte  

w przyszłorocznym budżecie Gminy Wieluń.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że jeżeli nie obniżymy stawki podatku od środku 

transportu to obawiam się, że nie osiągniemy kwoty 6.300.000,00 zł, tak jak pierwotnie 

założyliśmy.   

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak powiedziała, że na tą chwilę mamy jakiś portfel osób, które 

u nas płacą podatki, jeżeli dalej mamy stawkę najniższą to na pewno jej nie stracimy, ale jeśli 

odejdą to my już ich nigdy nie uzyskamy, bo jeśli tacy podatnicy pójdą do innej gminy, która 

ma najniższe podatki to w przyszłym roku my in nie zaproponujemy niżej niż mają obecnie. 

Czy nas jako gminę stać na takie ryzyko?  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy inne stawki też się zmieniają, czy chodzi 

tylko o zmianę dotyczącą tych pojazdów?   

Naczelnik Wydziału WP Ryszard Menc odpowiedział, że zmieniają się stawki minimalne, które 

musieliśmy obniżyć do minimum. Pozostałe są bez zmian.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie.  

Komisja przy (3 głosach ,,za”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię pozytywną. 

Opinia nr 37/6/24 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2025 rok (zał. nr 12).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie.  



Komisja przy (4 głosach ,,za”, 1 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię pozytywną. 

Opinia nr 38/6/24 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia współwłasności części nieruchomości 

wspólnej oraz ustalenia wysokości udziałów w nieruchomości wspólnej (zał. nr 14).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? 

Radny Tomasz Kulicki poprosił Naczelnika Wydziału NPP Michała Janika o omówienie projektu 

uchwały.  

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nieruchomości 

wielorodzinnej przy ulicy Skłodowskiej 13 w związku z tym, że tam następowała sprzedaż 

mieszkań w różnym okresie czasu w oparciu o różne przepisy wówczas obowiązujące, chcemy 

wyprowadzić kwestię związaną z piwnicami i przypisać je do poszczególnych lokali, tak aby 

przy kolejnych sprzedażach mieszkań, które nastąpią to żeby to już zostało uporządkowane  

i funkcjonowało tak jak aktualne przepisy stanowią. Chciałbym również złożyć autopoprawkę, 

ponieważ w § 2 mamy wymienione pkt. 1, 2, 3 i 5 i tym samym pkt. 5 zastępujemy pkt. 4.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie.  

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 39/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 8 na os. Wojska Polskiego 4 w Wieluniu (zał. nr 16).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 40/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 43 na os. Wojska Polskiego 4 w Wieluniu (zał. nr 18).  



Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 41/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wieluń (zał. nr 20).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? 

Radny Tomasz Kulicki poprosił o wyjaśnienie jakich zmian się dokonuje, jeżeli chodzi o lokale 

mieszkalne?  

Naczelnik Wydziału MGO Jarosław Kuźnik odpowiedział, że zmieniło się to, że zwiększamy 

metraż.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 42/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wieluń na lata 2024-2028 (zał. nr 22).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? 

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że brakuje mu zapisu, z którego wynikałoby, że Gmina chce 

postawić na rozwój lokali socjalnych. Zgadzam się z tym, że Gmina nie ma obowiązku 

posiadania lokali komunalnych, uważam natomiast że należy budować lokale socjalne, w tym 

planie, który otrzymaliśmy nie ma takiego zapisu.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz powiedział, że według niego większy nacisk powinno 

się położyć na remont lokali, które już obecnie mamy, niektóre lokale, które ewentualnie 

moglibyśmy zaproponować innym osobom, niestety swoich wyglądem wewnątrz odstraszają. 

Jest też wiele lokali, które można zagospodarować poprzez ich wyremontowanie, wiadomo, 

że są to koszty duże, ale też możemy część lokali uzyskać pod kątem wynajmu dla osób, które 

chcą wynająć pod kątem socjalu, jest to na pewno tańsze niż wybudowanie nowych obiektów.  



Pracownik Urzędu Miejskiego Romuald Zalwert powiedział, że w tabeli nr 4 jest liczba lokali 

przeznaczonych na najem socjalny lub pomieszczenia tymczasowe, zaplanowaliśmy tu 

zwiększenie tego najmu, ponieważ o sposobie najmu lokalu nie ma w ustawie pojęcia lokalu 

komunalnego i lokalu socjalnego. Jest tylko wyszczególniony sposób najmu lokalu, są lokale 

wynajmowane na czas nieoznaczony i najem socjalny lokalu. My w programie zaplanowaliśmy 

ten zwiększony najem socjalny lokalu z tego względu, że o sposobie najmu decyduje Burmistrz 

Wielunia  

w skierowaniu i w związku z tym możemy lokale, które są wyposażone w centralne ogrzewanie 

i ciepłą wodę wynająć jako najem socjalny. W wyjątkowych sytuacjach robimy takie rzeczy, ale 

dotyczy to tylko wychowanków Domu Dziecka. Jeżeli byli to mieszkańcy naszej gminy to 

pierwszy najem dajemy takim osobom jako najem socjalny, a potem mają lokal na czas 

nieoznaczony. Zwiększyliśmy to, ponieważ są nieruchomości na terenie miasta jak np. 

budynek na ul. Śląskiej do którego podpięte jest centralne ogrzewanie, ale w zamyśle chcemy 

to wynająć jako lokal socjalny.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że zgadza się z tym, aby zamieniać lokale komunalne na 

lokale socjalne. Moim zdaniem w tym planie powinna być koncepcja budowania kolejnych 

nieruchomości w postaci lokali o przeznaczeniu socjalnym. Pytam o to, ponieważ jest to plan 

długoletni i takie potrzeby są i my musimy do tych potrzeb się dostosować. Zasadne byłoby 

postawienie budynków kontenerowych.  

Radny Radosław Wojtuniak powiedział, że Burmistrz na poprzednich sesjach deklarował, że 

gmina będzie chciała, aby iść w kierunku postawienia lokali kontenerowych, ponieważ jest to 

dużo tańsze i szybsza jest ich budowa. Myślę, że powinien znaleźć się zapis mówiący  

o takiej potrzebie i w ciągu tych trzech lat uda się to zrobić. Środki można pozyskać z różnych 

programów.  

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik odpowiedział, że jeżeli chodzi o lokalizację, gdzie 

miałyby takie lokale powstać to należy szukać innej lokalizacji. Na ulicy Granicznej nie będzie 

możliwości, aby takie lokale powstały. Jeżeli chodzi o tereny wiejskie to nie będzie takiej 

możliwości. W przypadku Miasta Wielunia to była brana pod uwagę lokalizacja przy ulicy 

Młodzieżowej, natomiast to jest też kwestia ceny, a ceny tych nieruchomości nie są niskie. 

Analizując lokalizację to zastanawialiśmy się również, czy taka lokalizacja w rejonie miasta jest 

odpowiednia pod kątem lokali tymczasowych, czy socjalnych. Moim zdaniem na postawienie 

lokali socjalnych musielibyśmy rozważyć lokalizację na obrzeżach miasta, ewentualnie tereny 

wiejskie.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie.  

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 43/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 



Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/67/24 Rady Miejskiej w Wieluniu 

z dnia 8 sierpnia 2024r. w sprawie wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości 

wynagrodzenia inkasenta za pobór opłaty targowej (zał. nr 24).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący komisji zapytał, czy opłata targowa jest na tym samym poziomie 

co była?  

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka Fiuk odpowiedziała, że w tej uchwale zmienia się 

jedynie to, że doszedł podatek VAT.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

głosowania.   

Komisja przy 5 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 44/6/24 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Punkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (zał. 

nr 26).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? 

Radny Tomasz Kulicki poprosił Naczelnika Wydziału NPP o szersze omówienie powyższej 

uchwały.  

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że ponownie został przedłożony projekt 

uchwały, który był przedmiotem dyskusji na sesji, Radni poprosili o dodatkowe informacje  

w zakresie miejscowego planu, informacje z WOSIR-u na temat handlujących, zostało to 

uzupełnione i zawarte w uzasadnieniu do uchwały. Przedmiotem uchwały jest nieruchomość 

położona przy ulic Broniewskiego, jest to aktualnie plac targowy na którym stoi wiata dla 

handlujących. Zgodnie z miejscowym planem działka przewidziana jest pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną jako podstawowe przeznaczenie terenu. Dopuszczalne są m.in. 

usługi związane z zaopatrzeniem mieszkańców wbudowane w bryłę budynku lub wolnostojące 

nie więcej niż jeden budynek na działce. Plan narzuca też dodatkowe parametry, które muszą 

być spełnione jeśli chodzi o zagospodarowanie tej nieruchomości pod kątem powierzchni 

zabudowy, wskaźników intensywności zabudowy, wycena została zrobiona w październiku 

bieżącego roku i cena została określona na kwotę 350.000,00 zł netto. Wycena nie obejmuje 

naniesień w postaci wiat. Kierownik WOSIR-u też przedstawił informację na temat tych 

stanowisk handlujących, gdzie na przestrzeni lat zmniejszała się ilość miejsc zarezerwowanych 

jak i też handlujących na tych stanowiskach. Wydział Inwestycji i Rozwoju opracował 



koncepcję zagospodarowania tego terenu targowiska pod kątem miejsc postojowych co 

zostało też przekazane przy projekcie uchwały. Z tej koncepcji wynika, że te działki nie są 

objęte zagospodarowaniem w postaci urządzonego parkingu. Zgodnie z wnioskiem, który 

został przegłosowany projekt tej uchwały został ponownie skierowany na komisję celem 

przedyskutowania i zajęcia ponownie stanowiska.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że w terenie targowiska staramy się o środki szwajcarskie 

zgodnie ze spotkaniami, które miały miejsce. Musimy rewitalizować basen, ale również 

infrastrukturę wokół niego. Uważam, że ze sprzedażą tej nieruchomości powinniśmy zaczekać, 

zobaczymy co wyjdzie z programu szwajcarskiego, jeżeli chodzi o rewitalizację. Jestem 

przeciwnikiem wyzbywania się majątku Gminy chyba, że są przesłanki ku temu, które są 

racjonalne.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz powiedział, że zgadza się z Radnym Tomaszem 

Kulickim i powinniśmy poczekać na rozstrzygnięcie, jeżeli chodzi o fundusze szwajcarskie  

i docelowo sposób zagospodarowania całego tego terenu, sprzedać zawsze zdążymy.   

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk powiedziała, że teren, który jest 

przedstawiony w tej uchwale do sprzedaży nie jest brany pod uwagę, jeżeli chodzi o fundusze 

szwajcarskie. Fiszkę, którą złożył jeden z radnych i plany które zaproponował, żeby tam 

zorganizować zostały ujęte do przeprowadzenia, ale w tej drugiej części, tam gdzie ma być 

centrum integracyjne, czyli w budynku głównym. Projekt szwajcarski nie ma kompletnie 

żadnego wpływu na tą działkę.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że pierwszy wniosek, aby tą działkę sprzedać 

wpłynął do nas od przedsiębiorcy w roku 2020. Handel w tej części targowiska, gdzie znajduje 

się wiata niestety zamiera. Ten sklep myśliwski jest jednym z najlepszych w Polsce, ma wielką 

renomę, przyjeżdżają tutaj ludzie z całej Polski dokonując bardzo wielkich zakupów. 

Przedsiębiorca chce tą działalność rozszerzyć, aby ten obiekt był jeszcze bardziej 

eksponowany.  W środkach szwajcarskich jest zagospodarowana ta część targowiska właśnie 

w kierunku zachodnim, jest przygotowany cały projekt z tym związany i ten wąski pasek nie 

będzie wykorzystywany, ani nie będzie potrzebny.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie.  

Komisja przy (2 głosach ,,za”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię pozytywną. 

Opinia nr 45/6/24 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu.  

Punkt 15 

Omówienie realizacji planu budowy i remontu dróg (zał. nr 28).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  



Informacja została przyjęta.  

Punkt 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń 

na lata 2025-2037 (zał. nr 29).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radych chciałby zabrać głos  

w dyskusji?  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że jako radny złożył trzy wnioski, aby były ujęte do budżetu 

na rok 2025. Pierwszy wniosek dotyczył wybudowania kawałka infrastruktury kanalizacyjnej 

na ul. Wrocławskiej w Dąbrowie, tam istnieje już projekt, jest kosztorys, starała się o to bardzo 

jedna z mieszkanek Dąbrowy i miałem świadomość, czy wstępną deklarację ze strony urzędu, 

że ta kwota 90.000,00 zł zostanie zagospodarowana i że ta kanalizacja zostanie wykonana. 

Niestety nie widziałem tego zadania w prowizorium budżetowym. Drugim wnioskiem jaki 

złożyłem, był wniosek na podstawie komitetu wybudowania drogi do ul. Grabowej. Tam 

mieszka obecnie około 80 osób. Cała infrastruktura jest w drodze, czyli wodociągi, kanalizacja, 

oświetlenie. Zostały niezabudowane dwie działki, ale te działki mają dostęp od strony ulicy 

Dworskiej. Nie ma zagrożenia, że droga, która będzie wybudowana zostanie zniszczona przez 

ciężki sprzęt. Zostało złożone pismo do Pana Burmistrza i na ręce Przewodniczącego komitetu 

została złożona odpowiedź, że w roku 2025 zostanie wykonany projekt, natomiast  

w prowizorium budżetowym tego nie ma. Kolejnym wnioskiem, który złożyłem było 

wykonanie chodnika na ulicy Dworskiej, między ulicą Św. Wawrzyńca a sklepem Dino, gdzie 

bardzo dużo ludzi obecnie chodzi na zakupy do sklepu Dino. Jest wielkie oczekiwanie 

mieszkańców, aby w tym miejscu zrobić chodnik. Już nie mówimy tutaj o tym, aby wykonywać 

inwestycje całej drogi. W związku z powyższym ja na tą chwilę nie będę opiniował tego 

budżetu.  

Radny Jarosław Stępień zapytał, jaka będzie rzeczywista kwota kredytu bo w § 3 mówi się, że 

dochodami z pożyczek i kredytów będziemy finansowali deficyt w kwocie 10.521.000,00 zł,  

w § 5 mówi się, że ustala się limit zobowiązań kredytów na 10.000.000,00 zł na pokrycie 

deficytu oraz finansowanie deficytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów i pożyczek w wysokości 35.000.000,00 zł. Na samym końcu jest tabelka w której jest 

zapisane, że kredyt będzie w wysokości około 17.000.000,00 zł, więc jaka jest rzeczywista 

kwota tych pożyczek, które planujemy zaciągnąć?  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, ile ogólnie było wniosków do budżetu? To 

nie chodzi tylko o wnioski Radnych, ale też mieszkańców, bo z tego co wiem było ich naprawdę 

sporo. Ile z tych inwestycji, które były wnioskowane jest uwzględnione w tym budżecie?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że wniosków wpłynęło bardzo dużo, żadne 

wnioski na przyszły rok w budżecie nie zostały uwzględnione. Jeżeli na czwartkowej sesji Rada 

Miejska zdecyduje się na podniesienie podatku od nieruchomości to my z tego tytułu 

będziemy mieć dodatkowe 2.500.000,00 zł, będziemy mieć wówczas możliwość, aby część 



tych inwestycji wprowadzić. To co naszym zdaniem jest inwestycją najbardziej potrzebną, 

pilną i oczekiwaną przez mieszkańców to jest ulica Ludowa, która w dużej mierze jest już 

zabudowana, mieszkańcy tej ulicy czekają bardzo długo na drogę i to jest nasz priorytet. Myślę, 

że tak jak w tym piśmie do mieszkańców ulicy Klonowej, Grabowej, środki na wykonanie drogi 

w budżecie również się znajdą. Te dwie inwestycje w ramach autopoprawek do budżetu, który 

zawsze się przedkłada zostaną przez nas wprowadzone. Państwo Radni będą również mieć 

możliwość skorzystania z tych środków.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że jaka jest wartość kredytów to mówi nam 

o tym załącznik nr 4, czyli te ponad 17.500.000,00 zł, z tego mamy już zakontraktowaną 

pożyczkę na Eko-latarnie i to jest niecałe 925.000,00 zł, pozostałe na tą chwilę planowane są 

kredyty. W związku z realizacją tych zadań, które są zakontraktowane w budżecie będzie 

możliwość składania o pożyczkę z WFOŚiGW, bo to jest dość częsta sytuacja to wtedy zamiast 

kredytu uda nam się zaciągnąć pożyczkę, która ma o wiele atrakcyjniejsze zasady 

finansowania.  

Radny Jarosław Stępień zapytał, ponieważ w dziale 926 są przewidziane środki na utrzymanie 

urządzeń i terenów rekreacyjnych i placów zabaw. Czy te pieniądze są przypisane do 

funduszów sołeckich, czy do LZSÓW? Chodzi tutaj konkretnie o boisko w Masłowicach.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że środki, które są na terenach wiejskich, które 

posiadają fundusz sołecki pochodzą z funduszu sołeckiego. Każde sołectwo w ramach swojego 

budżetu zabezpiecza środki na utrzymanie terenów zielonych m.in. boisk, czy placów zabaw. 

Po to jest te 40.000,00 zł, aby było utrzymywane boisko, czy inne rzeczy, które wynikają  

z potrzeb sołectwa.  

Radny Jarosław Stępień zapytał, czy są przewidziane środki na NGOSY, ewentualnie na 

fundusz obywatelski, żeby mieszkańcy mogli złożyć budżet obywatelski?  

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że kwestia budżetu 

obywatelskiego została zaplanowana w funduszach szwajcarskich.  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że w tym roku zostanie przeprowadzona cała 

procedura, była to uchwała intencyjna i chcemy przygotować ten budżet, który de facto 

wejdzie w roku 2026. W 2025 roku NGOSY będą mogły korzystać w ramach środków 

alkoholowych, takie środki też są.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak powiedziała, że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała 

w ramach współpracy z tymi organizacjami i te kwoty, które były uchwalone zostały ujęte.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy kwota 10.000.000,00 zł musi być aż taka 

wysoka, jeśli chodzi o upoważnienie Burmistrza i czy występuje ten deficyt przejściowy w tak 

dużej skali? W tamtym roku obniżaliśmy tą kwotę dosyć znacznie.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak powiedziała, że tą kwotę wpisuje się ostrożnościowo, bo 

to jest krótkoterminowe np. realizujemy jakiś projekt, może nie być jeszcze dotacji. To jest 



kredyt, który musi być spłacony w danym roku. Na tą chwilę nie było potrzeby takiego 

korzystania, natomiast standardem jest, że w takich uchwałach się zabezpiecza. Będzie tutaj 

jeszcze autopoprawka do budżetu, ponieważ te dwie kwoty nie mogą być tożsame, jedna 

kwota obejmuje odsetki, druga niestety nie. Ta kwota jest dla nas zabezpieczeniem jeżeli nie 

wpłynie nam dotacja w danym momencie, a już mamy płatność, którą musimy zrealizować.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, jakie w tej chwili mamy największe dotacje, 

które mamy do zrealizowania?   

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że dotacje mamy z Polskiego Ładu i teraz jest 

on płacony dopiero po zakończeniu inwestycji, płacone jest to w dwóch transzach 

miesięcznych. Powiedział, że sam budżet dla oświaty to jest dla nas wydatek rzędu około 

7.000.000,00 zł miesięcznie. Zwykle chodzi o te pierwsze miesiące roku, w lutym już nam 

wchodzi kwota około 3.000.000,00 zł z podatku od środków transportu.  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że kwota z Polskiego Ładu wynosi 

4.000.000,00 zł, nasze dochody też nie spływają równo miesięcznie, ponieważ mamy śmieci, 

które nie są miesięcznym wpływem, jak również podatek od środków transportu, podatek od 

nieruchomości od osób fizycznych też nie jest miesięcznym wpływem.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał o dochody ze sprzedaży majątku, tam jest 

kwota 9.000.000,00 zł, czy to dotyczy sprzedaży terenów Sieniec – Jodłowiec i sprzedaży 

majątku nieruchomości przy ul. Traugutta? 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że tak i jeszcze do tego dochodzi 

nieruchomość przy ul. Wojska Polskiego.  

Radny Jarosław Stępień zapytał, czy kwota na promocję Gminy Wieluń musi być aż taka duża?  

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w przyszłym roku jest 35 – lecie 

odnowionego samorządu gminnego, ta kwota nie jest duża, bo jest to około 151.000,00 zł  

i wypadałoby zaprosić na tę uroczystość wszystkich dotychczasowych Burmistrzów, 

Przewodniczących Rady, Radnych, sołtysów, aby ten jubileusz podsumować. Planujemy zrobić 

uroczystość, spotkanie w Kinie Syrena tak jak obchodził to w ubiegłym roku Powiat z okazji 

swojego jubileuszu. Uznaliśmy, że na ten cel jakieś środki powinniśmy dedykować.  

W przyszłym roku nie będzie okrągłej rocznicy jeżeli chodzi o wybuch II wojny światowej więc 

szacujemy że te koszty będą zdecydowanie niższe, ten jubileusz chcielibyśmy zorganizować  

w maju przy okazji Dnia Samorządu Terytorialnego.  

Radny Jarosław Stępień powiedział, że warto byłoby doprecyzować ten zapis, że ta kwota 

będzie przeznaczona na taką właśnie uroczystość.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, ponieważ w części opisowej do WPF-u jest 

takie zdanie, że: ,,dochody ze sprzedaży majątku gminy zostały ustalone na podstawie wiedzy 

posiadanej w momencie opracowywania projektów WPF i przeprowadzonych 

postępowaniach przetargowych na sprzedaż nieruchomości”. O jakich jest tutaj mowa 



postępowaniach przetargowych? Czy chodzi o przetargi, które ogłoszono, a które nie zostały 

zrealizowane?  

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że co roku są sprzedaże ratalne, więc co 

roku dochód idzie z rat, w których już kiedyś były dokonane sprzedaże.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

Komisja przy (2 głosach ,,przeciw”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię negatywną. 

Opinia nr 46/6/24 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu.  

Punkt 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieluń na rok 2025 

(zał. nr 30).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie.  

Komisja przy (2 głosach ,,przeciw”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała opinię negatywną. 

Opinia nr 47/6/24 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 26 listopada 2024r., stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu.  

Punkt 18 

Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na 2025 rok (zał. nr 32).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych ma pytania lub propozycje 

odnośnie planu pracy na rok 2025? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie.   

Komisja przy 4 głosach ,,za” przyjęła plan pracy Komisji Budżetowo – Gospodarczej na rok 

2025.  

Uwag nie stwierdzono.  

Punkt 19 

Propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2025 rok (proszę  

o przygotowanie ewentualnych propozycji) (zał. nr 33).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos lub 

ma propozycje do Ramowego Planu Pracy Rady Miejskiej w Wieluniu na 2025 rok? Nikt się nie 

zgłosił. 

Informacja została przyjęta.  



Punkt 20 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący komisji zapytał, kiedy otrzyma informacje o którą prosi od 

czwartku, a mianowicie chodzi o umowy z firmą Pheno Horizon? 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że informacje o które Przewodniczący 

komisji wnioskował zostały przesłane drogą mailową kilkakrotnie. Poprosił kierownika Biura 

Burmistrza o wydrukowanie informacji dla Pana Radnego.  

Radny Tomasz Kulicki powiedział, że jakiś czas temu składał wniosek o  zamontowanie luster 

przy wyjeździe z parkingu przy kościele w Dąbrowie na ul. Św. Wawrzyńca i na ul. Żytniej. Był 

to wniosek podyktowany przez mieszkańców, którzy mieli problemy z wyjazdem z tych miejsc. 

Te lustra są zamontowane i cała procedura trwała bardzo szybko za co bardzo dziękuje.  

 

Punkt 21  

Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetowo-

Gospodarczej. Pożegnał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   
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